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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Ebba Lundgren. Justering sker torsdag 4 juni. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2009-05-04 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2009-05-14 
Avdelningschef Per-Ove Mattsson rapporterade från stadsdelsnämndens 
sammanträde den 14 maj. På fråga från Blazena Westerlund om den skri-
velse som oppositionspartierna då lämnade in om hyreshöjningarna vid 
gruppboenden svarade Per-Ove att skrivelsen kommer att besvaras vid 
nämndens sammanträde i augusti eller september. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2009-06-11 
Ärende nr 5: Yttrande över revisorernas årsrapport 2008 
Per-Ove Mattsson besvarade ett antal frågor av faktakaraktär från Ebba 
Lundgren och Blazena Westerlund avseende revisorernas påpekanden. 
 
Ärende nr 10: Förslag till plan för utbyggnad av bostäder till personer 
med funktionsnedsättning 
Ebba Lundgren påpekade att det är viktigt att planeringen även inkluderar 
bostäder för elöverkänsliga personer. 
 
Ärende nr 11: Förslag till anvisningar för upphandlingar inom omsorg om 
personer med funktionsnedsättning enligt LSS 
Ebba Lundgren konstaterade att ärendet inte innehåller några uppgifter om 
hanteringen av eventuella kostnader i samband med resor mellan stads-
delsområdena vid val av utförare i ett annat stadsdelsområde än det egna. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 
Från föregående sammanträde: Per-Ove Mattsson lämnade mer information om 
förslaget till förändring i avgiftssystemet inom stöd och service till personer 
med funktionsnedsättning, och om stadsdelsnämndens synpunkter på förslaget. 
(Ärendet remissbehandlades av nämnden i maj, men förvaltningens förslag till 
svar var inte färdigt i tid för handikapprådets förra möte, när ärendena till maj-
sammanträdet behandlades.)  
 
Per-Ove berättade vidare att nämnden i augusti kommer att behandla en remiss 
som gäller ersättningssystem inom socialpsykiatrin. Förslaget har utarbetats 
med anledning av kommunfullmäktiges beslut i maj förra året att valfrihet ska 
införas inom socialpsykiatrin avseende boenden med särskild service, stödbo-
ende, boendestöd, sysselsättning och cirkelverksamhet. 
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Informerades även om det utvecklingsarbete enligt lean-modellen som för när-
varande genomförs inom nämndadministrationen. Syftet med genomlysningen, 
där varje delmoment analyseras, är att skapa ett mer effektivt resursutnyttjande 
och därmed ökad service och kvalitet för administrationens kunder, däribland 
handikapprådet och pensionärsrådet. Motsvarande genomlysningar görs inom 
Farsta Norra Hemtjänst och enheten för försörjningsstöd inom avdelningen för 
vuxna. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Ordförande Kerstin Järneberg berättade att hon har tagit upp med kultur-
nämndens handikappråd den tidigare diskuterade frågan om tillgänglighet 
vid stadsdelsområdets lokala bibliotek. Förhoppningsvis kommer kultur-
nämndens råd att kunna genomföra ”inspektionsbesök” vid biblioteken. 
 
Kerstin rapporterade också att hon har haft kontakt med ordförandena i 
handikappråden i Skarpnäck och Enskede-Årsta-Vantör om det gemen-
samma möte som planeras till september. 
 

§ 7 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 17 augusti 2009 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. 
 
Enligt rådets tidigare önskemål hoppas man att Åke Reichard, Mattias 
Gustafsson eller någon annan representant från fastighetsägaren Atrium 
Ljungberg kan besöka rådet vid detta sammanträde för att informera om 
byggnationsplaner och tillgänglighetsaspekter i Farsta Centrum. 
 
Avslutningsvis önskade alla varandra en trevlig sommar. 
 


